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Zápisnica č. 12/2020 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 14. 12. 2020 v zasadačke Kultúrneho domu 
 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie. 
2. Kontrola plnenia uznesení. 
3. Všeobecne záväzné nariadenie o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady. 
4. Všeobecne záväzné nariadenie o nakladaní s komunálnym odpadom, drobným 

stavebným odpadom a objemným odpadom.  
5. Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  dieťa 

materskej školy,  žiaka základnej umeleckej školy a dieťa školského zariadenia na území 
obce Zvolenská Slatina.  

6. Rozpočtové opatrenie č. 4. 
7. Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2021. 
8. Návrh rozpočtu na rok 2021 s výhľadom na roky 2022, 2023. 
9. Odpis majetku obce. 
10. Prenájom obecného majetku – Vladimír Babic Pneuservis. 
11. Zámer uzatvorenia zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena na 

vybudovanie kanalizačnej prípojky. 
12. Oznámenie o ukončení prevádzky, zníženie poplatku za energie a zníženie poplatku za 

komunálny odpad.  
13. Zmluva o odchyte túlavých zvierat. 
14. Kronika obce. 
15. Delegovanie zástupcov obce do Rady školy pri ZŠ s MŠ T. Vansovej Zvolenská Slatina.  
16. Funkčné obdobie hlavného kontrolóra. 
17. Plán zasadnutí pracovných porád a obecného zastupiteľstva na rok 2021 a odmeny 

poslancov a hlavnej kontrolórky. 
18. Správa ZŠ s MŠ T. Vansovej o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení. 
19. Žiadosť ZŠ s MŠ. T. Vansovej o povolenie presunu finančných prostriedkov. 
20. Diskusia. 
21. Návrh uznesení. 
22. Záver. 

 
K bodu 1: 
Pani starostka privítala poslancov na zasadnutí OZ. Ospravedlnila poslancov E. Bartkovú, 
a M. Fekiača. Predložila program rokovania a zároveň navrhla doplnenie programu v zmysle 
§ 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  
Po schválení zmeny programu sa zasadnutie OZ riadilo doplneným a schváleným 
programom.  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a odsúhlasení títo poslanci: za predsedu návrhovej 
komisie Alena Kubovská za členov návrhovej komisie Martina Libiaková a Matej 
Žubritovský.   
Za overovateľov zápisnice: Ivan Fiľo a Jakub Havlík.   

Zapisovateľkou dnešnej zápisnice z OZ je: Zuzana Hrašková 
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K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
Pani starostka podala informáciu o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že jednotlivé uznesenia sú splnené, 
resp. v plnení. Zápis z kontroly plnenia uznesení tvorí prílohu zápisnice.  
Pani starostka podala taktiež správu z pracovných porád, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 
 
K bodu 3: Všeobecne záväzné nariadenie o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady. 
Pani starostka prítomných informovala, že návrhy všetkých VZN sú zverejnené na úradnej 
tabuli a webstránke obce od 27. 11. 2020 do konania dnešného Obecného zastupiteľstva. 
Pani starostka vysvetlila, že nariadenie bolo treba aktualizovať na základe skutočnosti, že 
v prípade odpustenia poplatku nie je možné tento doklad nahradiť čestným vyhlásením. 
 
K bodu 4: Všeobecne záväzné nariadenie o nakladaní s komunálnym odpadom, 
drobným stavebným odpadom a objemným odpadom.  
Bolo potrebné aktualizovať VZN č. 6/2019 o nakladaní s komunálnym odpadom, drobným 
stavebným odpadom a objemným odpadom, nakoľko od 1. 1. 2021 pribudla medzi 
kompetencie obce  povinnosť triedenia – kuchynského odpadu.  
VZN bolo aktualizované a zverejnené na webstránke obce a úradnej tabuli. 
Pani starostka ďalej vysvetlila, že obec nakúpila  660 l nádoby na tento odpad k bytovým 
domov a budú doplnené do harmonogramu po dohode so spoločnosťou Marius Pedersen, 
a.s. Rodinné domy budú môcť separovať tento odpad prostredníctvom hnedých nádob na 
biologický odpad.   
 
K bodu 5: Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
na dieťa materskej školy,  žiaka základnej umeleckej školy a dieťa školského 
zariadenia na území obce Zvolenská Slatina.  
Pani starostka vysvetlila, že obec povinne zo zákona financuje školský klub detí, centrum 
voľného času, zariadenia školského stravovania a aj Súkromnú základnú umeleckú školu 
Heuréka, ktorá je zriadená na území obce Zvolenská Slatina.  
Na základe tohto Všeobecne záväzného nariadenia si obec určí pravidlá financovania. 
Dotácia je vyčíslená na jedno dieťa.  
 
Pani starostka dala následne slovo predsedníčke komisie pre tvorbu VZN.  
Predsedníčka Libiaková podala správu o zverejnených VZN. Skonštatovala, že neboli 
podané žiadne pripomienky, preto členovia komisie odporúčajú tieto VZN schváliť. Správa 
z prehodnotenia pripomienok tvorí súčasť zápisnice. 
 
K bodu 6: Rozpočtové opatrenie č. 4. 
Pani starostka vysvetlila rozpočtové opatrenie č. 4. Rozpočtové opatrenie bolo doručené 
poslancom OZ. 
 
K bodu 7: Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2021. 
V zmysle § 18 f, odsek 1, písmeno c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení hlavná 
kontrolórka vypracovala odborné stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2021 a roky 2022 
a 2023.  V stanovisku konštatovala, že návrh rozpočtu je spracovaný v súlade s príslušnými 
všeobecne záväznými predpismi a zohľadňuje príslušné ustanovenia požadovaných 
zákonov. Stanovisko tvorí prílohu zápisnice. 
 
K bodu 8: Návrh rozpočtu na rok 2021 s výhľadom na roky 2022, 2023. 
Pani starostka s poslancami prešla návrh rozpočtu, zároveň bol prerokovaný na zasadnutí 
finančnej komisie. 
Rozpočet obce Zvolenská Slatina na rok 2021 v členení podľa funkčnej klasifikácie, 
ekonomickej klasifikácie a programovej štruktúry je ako vyrovnaný rozpočet bez výhrad. 
Rozpočet bude schvaľovaný v samostatnom uznesení na dnešnom rokovaní OZ. 
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K bodu 9: Odpis majetku obce. 
Pani starostka informovala o nutnosti vyradenia obstaraného dlhodobého majetku, pričom 
ide o zmarenú investíciu, pri ktorej nedôjde k jej dokončeniu.  
Ide o majetok – projektovú dokumentáciu, ktorá bola vypracovaná za účelom rekonštrukcie 
odľahčovacích komôr na verejnej kanalizácii v obci. 
Investícia však nebola zrealizovaná z dôvodu finančnej náročnosti, nakoľko verejná 
kanalizácia prechádza do majetku StVPS, a.s. V pláne obnovy verejnej kanalizácie v obci už 
táto rekonštrukcia nebola zahrnutá z dôvodu prechodu správy majetku na StVPS, a.s. 
Ide o investíciu vo výške 2.880 Eur. 
 
K bodu 10: Prenájom obecného majetku – Vladimír Babic Pneuservis. 
Pani starostka informovala o žiadosti o prenájme obecného majetku. Ide o prevádzku 
Pneuservisu a predĺženie nájmu. Zámer prenájmu majetku obce ako prípad hodný 
osobitného zreteľa je zverejnený v lehote stanovenej zákonom. Zmluva je pripravená na 
podpis. Po schválení na dnešnom rokovaní bude môcť byť podpísaná nájomná zmluva na 
ďalšie tri roky. Nájomné ročne predstavuje sumu vo výške 779,02 Eur. Žiadateľ priestory 
udržiava na vlastné náklady, pravidelne platí nájom v lehote stanovenej v nájomnej zmluve. 
Poskytuje služby pneuservisu pre obyvateľov obce i okoliu. 
 
K bodu 11: Zámer uzatvorenia zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného 
bremena na vybudovanie kanalizačnej prípojky. 
Pani starostka vysvetlila doručenú žiadosť od p. Janduru a p. Pekárovej, ktorý si kúpili 
pozemok na ulici Borovinská cesta. Vzhľadom na plánovanú výstavbu rodinného domu, 
plánujú vybudovanie verejnej kanalizácie na vlastné náklady a odovzdajú túto do majetku 
StVPS, a.s. bezodplatne. Je potrebné však, nakoľko siete pôjdu cez obecné pozemky, 
uzatvoriť zmluvu o vecnom bremene. Preto po prerokovaní žiadosti na pracovnej porade 
poslanci súhlasili, aby bola žiadosť zaradená do rokovania OZ a bol schválený zámer 
uzatvorenia zmluvy o budúcej zmluve o vecnom bremene z dôvodu vybudovania 
kanalizačnej prípojky a umiestnenia sietí.  
Pani starostka dodala, že poslanci súhlasia, avšak za podmienky, že siete budú umiestnené 
mimo miestnu komunikáciu v trávnatom páse.  
 
K bodu 12: Oznámenie o ukončení prevádzky, zníženie poplatku za energie a zníženie 
poplatku za komunálny odpad.  
Pani starostka podala informáciu o už prerokovanej žiadosti na pracovnej porade pani Ľubice 
Hriňovej o odpustenie poplatku za energie za rok 2020 a oznámení o ukončení nájmu ku 
koncu roku a zároveň ukončeniu prevádzky Kvetinárstva. Nájomné bude uhradené v plnej 
výške za rok 2020. Vzhľadom k tomu, že kvetinárstvo takmer celý rok nebolo otvorené 
z dôvodu dlhodobej PN, pani Hriňová žiada vedenie obce o odpustenie nákladov za energie. 
Poslanci súhlasili s ukončením zmluvy a odpustením nákladov za energie. 
Bude prijaté uznesenie na dnešnom rokovaní OZ. 
Pani starostka informovala o ďalšej žiadosti od Košút Plus, s.r.o. za prevádzku pohostinstva 
Hokejka, ktoré bolo vzhľadom na situáciu COVID-19 zatvorené v období od 15. 3. do 19.5., 
a v druhej vlne od 15. 10. s predpokladom do konca roka 2020. 
Žiada o prepočet miestneho poplatku za KO, nakoľko ho neprodukovali a vývoz nebol 
uskutočnený. Poslanci so žiadosťou súhlasili na pracovnej porade. Bude prepočítaný výmer 
a vydané nové Rozhodnutie. Uznesenie bude predmetom schvaľovania na dnešnom 
zasadnutí OZ. 
 
K bodu 13: Zmluva o odchyte túlavých zvierat. 
Pani starostka poslancov informovala o ponuke na uzavretie zmluvy o odchyte a umiestnení 
túlavých a zabehnutých zvierat do útulku. Ponuka je od Petry Kmeťkovej, pefima, s.r.o., ktorá 
sídli v obci Zvolenská Slatina. Obci bude k dispozícii pre potreby v súvislosti s túlavými 
psami 24 hodín denne, 7 dní v týždni. Paušálny poplatok je 100 Eur mesačne bez ohľadu na 
počet umiestnených a odchytených psov. Poslanci súhlasili s ponukou na uzatvorenie 
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zmluvy. Bude prijaté uznesenie na dnešnom rokovaní a zmluva bude môcť byť následne 
uzatvorená. 
 
K bodu 14: Kronika obce. 
Pani starostka informovala o predloženom znení kroniky obce p. Konôpkovou a p. Hraškom  
za roky 2013, 2014 a 2015. Predmetom schvaľovania bude znenie kroniky, ako aj odmena 
kronikárom. Zároveň pani starostka dodala, že kronikári žiadajú o uvoľnenie z funkcie 
kronikárov od 1. 1. 2021 s tým, že zápisy do kroniky do roku 31. 12. 2020 dokončia. 
Bolo preto potrebné nájsť nového kronikára. Na túto funkciu sa podujal Martin Cerovský. Na 
dnešnom rokovaní bude schválený ako nový kronikár od 1. 1. 2021. 
 
K bodu 15: Delegovanie zástupcov obce do Rady školy pri ZŠ s MŠ T. Vansovej 
Zvolenská Slatina.  
Ďalším bodom dnešného rokovania je delegovanie zástupcov obce do Rady školy pri ZŠ 
s MŠ T. Vansovej. Pani starostka informovala, že je potrebné delegovať zástupcov obce do 
Rady školy. Navrhuje doterajších poslancov ponechať. V rade školy boli delegovaní J. Šulek, 
A. Kubovská, M. Fekiač a M. Libiaková. Budú schvaľovaní na dnešnom zasadnutí. 
 
K bodu 16: Funkčné obdobie hlavného kontrolóra. 
Pani starostka vysvetlila, že vzhľadom na končiace sa funkčné obdobie hlavnej kontrolórky 
28.2.2021 by sme mali v tomto zastupiteľstve vyhlásiť nové výberové konanie. 
Avšak, vzhľadom na to, že funkčné obdobie hlavného kontrolóra, ktoré uplynulo alebo 
uplynie počas krízovej situácie, sa predlžuje až do uplynutia 60 dní od odvolania krízovej 
situácie, voľba bude vyhlásená až po odvolaní krízovej situácie. Krízová situácia platí na 
území SR od 11. 03. 2020 
Bude pripravené uznesenie, ktoré bude vzaté na vedomie na rokovaní OZ. 
 
K bodu 17: Plán zasadnutí pracovných porád a obecného zastupiteľstva na rok 2021 
a odmeny poslancov a hlavnej kontrolórky. 
Pani starostka podala informáciu, tak ako každoročne poslanci schvaľujú plán zasadnutí 
a plán pracovných porád, je potrebné aj tento rok schváliť plán práce na rok 2021. Pracovné 
porady sa konajú väčšinou v prvý alebo v druhý týždeň v mesiaci, vždy v pondelky o 16,00 
hod. Zastupiteľstvo sa tiež bude konať v pondelok podľa plánu, tu v zasadačke o 16,30 hod. 
Uvedené bude predmetom schvaľovania a následne po schválení zverejnené na webstránke 
obce. 
V zmysle zásad odmeňovania je daný návrh na odmeny vo výške 200 € pre poslanca 
a odmena kontrolórke 30 percent z funkčného platu. Uvedené bude predmetom dnešného 
schvaľovania. 
 
K bodu 18: Správa ZŠ s MŠ T. Vansovej o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení. 
Poslanci si preštudovali predloženú správu ZŠ s MŠ o výchovno-vzdelávacej činnosti. 
Správa je zverejnená na stránke školy. Pojednáva o celkovom vyučovacom procese  o počte 
detí, učiteľov, atď. Poslancom bola poslaná na vedomie, bude predmetom dnešného 
schvaľovania.   
 
K bodu 19: Žiadosť ZŠ s MŠ. T. Vansovej o povolenie presunu finančných 
prostriedkov. 
Pani starostka informovala o došlej žiadosti od pani riaditeľky RNDr. Purdekovej, ktorú 
doplnila do programu dnešného rokovania OZ. 
Ide o žiadosť o presun finančných prostriedkov vo výške 9 000 Eur z rozpočtu materskej 
školy do rozpočtu základnej školy na položku 630 na pokrytie bežných výdajov základnej 
školy z dôvodu výpadku vlastných príjmov základnej školy pre situáciu COVID-19. 
Poslanci súhlasili so žiadosťou, ktorá bude predmetom schvaľovania na dnešnom rokovaní. 
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K bodu 20: Diskusia. 
Pani starostka vyzvala prítomných poslancov, aby sa zapojili do diskusie. Z poslancov nemal 
nik príspevok do diskusie a vzhľadom na to, že z radov občanov nebol nik prítomný diskusiu 
uzavrela. Požiadala predsedníčku o návrh uznesení. 
 
K bodu 21: Návrh uznesení. 
Predsedníčka návrhovej komisie predložila na hlasovanie uznesenia, počet poslancov 9, 
prítomných  7. 
 
-uznesenie č. 188 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 189 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 190 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 191 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 192 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 193 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 194 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 195 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 196 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 197 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 198 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 199 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 200 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 201 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 202 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 203 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 204 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 205 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 206 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 207 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 208 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 209 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 210 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 211 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 212 – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
 
K bodu 22: Záver. 
Po vyčerpaní programu pani starostka poďakovala poslancom za účasť a ukončila rokovanie 
Obecného zastupiteľstva. Nakoľko sa konalo posledné konania OZ v tomto roku, poďakovala 
poslancom za dobrú celoročnú spoluprácu a popriala príjemné prežitie vianočných sviatkov 
a všetko dobré do Nového roku. 
 
 
Zapísala: Zuzana Hrašková 
 
 
  Ing. Viera Gibalová      Ing. Mária Klimentová 
    prednostka OCÚ              starostka obce 
 
 

Ing. Ján Šulek 
zástupca starostky 

      
 
              Ivan Fiľo            Jakub Havlík               
               overovateľ                         overovateľ 


